
Výbor TJ Slovan, lČ: 00653896
Pec pod Sněžkou 230,54221 Pecpod Sněžkou

ZáPis č, 412023 zjednání výboru TJ, které se konalo dne g.1o.2o2g v19:30 formouvideokonference přes aptikacl Štype

Přítomni: Sochorová, Chalupa, Cink, Karásek, Neuman, Bartschová, Berger

1, Blanka v Úvodu 99hŮze popsala peripetie. s T5, která opět začala stávkovat. Lukáš ve spoluprácise servisem Stolín závadu vYřešil. V suterénú oopiauiiňo terminálu 
"uto 

,ui nemůže, je zdeobrovská vlhkost a do vyšších podlaží se auto se stiáa;i; xurrem nevejde. Termín dodání novéhoauta se odkládá (nejsou dílY) a závazně zatim neoýi Óoiul"n. o konečném způsobu financováníse rovněž dosud nerozhodlo, proměnnými.;sou 'vliSi-jilin)l 
" rirorová sálua 1monu by sePohYbovat okolo 2 %), o staré aŮto proleúir zaje, pái,-v,]iiuoa, který za něj nabízi 260 až280 tis.
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2, Lenka ve spolupráci s Blankou zpracuje.návrh rozpočtu TJ na rok 2024. Na účtu je v současnédobě 860 tis, KČ s tím, že většina'ennsklict prispevlÚ ná ióxzozqzatím nebyla členy uhrazena.3, Michal sPoleČně s Blankou do konce-října piipravi iaoost o dotaci ,ešá dle vyhlášenéhodotačního programu.
4, Blanka sdělila, Že letoŠní lhŮta Pro podání žádosti na nové.zázemí sportovního areálu byla velmikrátká, pokud se bude spolek o botaci ucházet vroée-2o24, bude nutná součinnost města,_ Y!.9q-.é by bylo navázat na studii, kterou nechalzpracovat Jirka Holeček.5, HřiŠtě bYlo Částečně zaPlaveno bahnem ]<vůri neuspllneriu pokusu o realizaci vňů pro tepelnéČerpadlo na sousedním,pozemku (u Čp. 273, investoi pan Úondra). Zhotovitel vše uklidil. Písek na_ dosypání hřiště se objedná na jaře.
6, Jirka HoleČek Přislíbil-najít ve spolupráci s.městem.řešení pro zimní parkování trenérů na Javoru.7, Blanka Prověří členství iretotit<'a neaktivníc,h ooiJerý.ň erlner rl. Ti;;il;"j, r.l nepodílí anisvou jednou ÚČastÍ na VH TJ, Stále platí, že pouinn'ort ňeiavooicich, tj. většiny dospělých, členůTJ hradit členské poplatky, trvá a to na rox zoža oo r<oncá-prosince 2023.8, Přítomní souhlasí s jedňorázovým výjimeenlim oo[uŠď;, členských poplatků za rok 2024^ r9r"a" a Magdaleně Binterovým', a to z,e sociálních OůvoOů.9, Blanka ve sPoluPráci s trenéry piipravqe zaÉ.a eii;í;řy p. storna a smluvní pokuty pro akce
. ^ q9řádané TJ (ledovce, soustřédění). Konečný materiál bude všem rozeslán.,]9 

Iřiděti (Štěpánek, Jirásek a ?,:rráljejich ro'diče oonrjiirize spolku.11. Za proběhnuvší školení řidičů Blankápboetovata .lirt<ovi. 
--

'' l5,:ffi::. 
j'ou naPlánován Y Íyzické iesty předžákcr a záxů v J,rutnově, zítra odjiždi první skupina

13, SPolek hledá dalŠj sPonzory Pro svou činnost (ive formě cen na závody).Spolupráce s UA budepokračov_at, za což patří dík Honzovi Neumanovi.
14, Závody Čsog v lednu nebudou. ostainí, závody.,jsou potvzeny. Honza dal návrh oslovit velkéubYtovatele vPecj (VaYlneg, GHH apod.).rnózi.roiiiEslvtnuti sponzorského daru pro TJ _
. _ zajištění ubytování pro TD při závodecň.
15, vpůlce listopadu se uskuieční valná hromada. Bude řádná, ale nebude volební. Blanka oslovíVrát'u Říhu a projedná s ním možný tármin.
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